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Zápis z 51. zasedání Správní rady
 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně, 

konaného dne 26. listopadu 2024 od 10 hodin ve Zlíně  

 

Přítomni: Ing. Eva Bartoňová; PaedDr. Alena Gajdůšková; prof. Eva Jiřičná; Ing. Libor Láznička, Ph.D.; 

Ing. Radim Holiš 

 

Omluveni: Thomas Archer Bata; Ing. Michaela Šojdrová; doc. Ing. Jiří Volf, CSc.; prof. Ing. Jaromír Veber 

 

Za Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně (dále jen UTB):  

prof. Mgr. Milan Adámek, Ph.D.  rektor 

Ing. Silvie Vodinská    kvestorka 

doc. Martin Sysel, Ph.D.   předseda Akademického senátu UTB   

 

Jako host se zúčastnil: 

Libor Lukáš 

 

Pro 51. zasedání Správní rady UTB (dále jen SR) byl navržen následující program: 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Zpráva rektora o stavu univerzity 

3. Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za r. 2024 

4. Vstup UTB do Asociace pro inovace v logistice, z. s. 

5. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti UTB pro r. 2025 

6. Různé 

7. Závěr 

 

 

ad 1) Zahájení  

Jednání zahájil předseda SR dr. Láznička, přivítal přítomné a představil nového člena správní rady,  

Ing. Radima Holiše, hejtmana Zlínského kraje, který nahradí pana Libora Lukáše, kterému vypršel mandát 

30. 9. 2024, ale byl pozván jako host a vyznamenán medailí za svůj přínos SR. Následně byl minutou 

ticha uctěn pan kvestor RNDr. Alexander Černý, který zemřel 12. listopadu 2024. 

 

Členové SR schválili program jednání. Jako ověřovatelka zápisu byla navržena dr. Gajdůšková, která 

souhlasila.  

 

ad 2) Zpráva rektora o stavu univerzity 

Rektor prof. Adámek představil Plán investičních aktivit 2021–2030. Zmínil rekonstrukci a modernizaci 

objektu U7 a rekonstrukci a modernizaci auly, které již byly dokončeny. V současné době probíhá 

rekonstrukce budovy kolejí U12 a byla zahájena novostavba objektu U1 – Fakulty technologické. 

V příštím roce bude dokončen i nový univerzitní klub pro studenty. 

V plánu je zahrnuta i modernizace výškového objektu U2.  

 

Dále hovořil rektor prof. Adámek o plánované multifunkční sportovní hale v blízkosti objektu U5, na 

kterou bude potřeba najít zdroj financování. Zmínil i snahu o získání prostor pro nové koleje, kterých je 

na UTB nedostatek. Dále představil rektor plán pro využití fotovoltaiky, u které se předpokládá návratnost 

během 6,5 let. 
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Rektor prof. Adámek informoval SR UTB o aktuálním stavu univerzity. UTB má 9908 studentů  

(k 23. 9. 2024), za rok 2023/24 celkem 2023 absolventů. 

 

Dále rektor informoval o nových bakalářských studijních programech. Na Fakultě humanitních studií se 

jedná o Zdravotnické záchranářství a na Fakultě technologické o Strojírenství a výrobní technologie. 

V procesu přípravy je studijní program Radiologická asistence a Polovodičové materiály, které připravuje 

Fakulta technologická.  

 

ad 3) Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za r. 2024 

Rektor prof. Adámek představil správní radě Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení UTB za rok 2024.  

K dodatku nebyly správní radou vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Usnesení č. 1/51 

Správní rada UTB projednala Dodatek Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností UTB ve Zlíně za r. 2024, ve znění schváleném AS UTB dne 1. 10. 2024. 

 

Hlasování o usnesení č. 1/51 

Všech 5 členů SR hlasovalo pro usnesení.  

 

ad 4) Vstup UTB do Asociace pro inovace v logistice, z. s. 

Rektor prof. Adámek představil správní radě žádost FLKŘ o vstup UTB do Asociace pro inovace 

v logistice. 

 

Usnesení č. 2/51 

Správní rada UTB vydává předchozí písemný souhlas se vstupem UTB ve Zlíně do spolku APIL – 

Asociace pro inovace v logistice, z. s.; náklady na členství v tomto spolku budou hrazeny z prostředků 

FLKŘ. 

 

Hlasování o usnesení č. 2/51 

Všech 5 členů SR hlasovalo pro usnesení.  

 

ad 5) Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti UTB pro r. 2025 

Rektor prof. Adámek seznámil SR s Plánem realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 

UTB pro r. 2024. Zdůraznil priority pro následující rok v oblastech: vzdělávání, výzkum a tvůrčí činnosti, 

internacionalizace, třetí role UTB ve Zlíně, lidské zdroje, vnitřní prostředí UTB a strategické řízení. Plán 

bude následně zaslán správní radě k hlasování formou per rollam. 

 

ad 6) Různé 

 

Diskuse 

 

Hejtman Ing. Radim Holiš konstatoval, že je hrdý na to, že může být členem Správní rady UTB. Dodal, 

že je UTB významným partnerem Zlínského kraje a ocenil akreditaci nového studijního programu 

týkajícího se strojírenství. 

 

Členové SR diskutovali o významu technických oborů pro společnost a motivaci studentů středních škol 

ke studiu těchto oborů na vysokých školách, zdůraznili důležitost nového přístupu k výuce matematiky 

v ČR. 
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Členové SR se zajímali o motivační systém na podporu tvůrčích činností. 

 

Členové SR ocenili zapojení UTB do evropských projektů. 

 

Následně proběhlo uzavřené jednání správní rady. 

 

Ad 7) Závěr 

Předseda SR dr. Láznička zakončil jednání a popřál členům SR vše nejlepší do nového roku.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Libor Láznička, Ph.D.       PaedDr. Alena Gajdůšková 

předseda SR        ověřovatelka zápisu 

 

 

 

 

 

 

Ve Zlíně dne 29. listopadu 2024 

 

Zapsala: Bc. et Bc. Dominika Gerychová  

 


